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The classic story about five clever brothers, each with a different extraordinary ability is
"a dramatic retelling of an old Chinese tale." (The New York Public Library)." . . . when
Bishop makes the tall brother stretch, the sea-swallower work, or the robust one hold
his breath, young children will laugh and laugh."--"New York Herald Tribune Books."
Full color.
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标签

绘本

图画书

评论

我真的很想吐糟这本retelling of an old Chinese tale "Ten Brothers"
没错，就是我们的葫芦娃十兄弟！！This is the main reason why we have to have the
course of Asian America Children/Adolescent Literature in
university！太扯了！无论形象还是内容都改得面目全非。更扯的是，在美很受欢迎啊
，鬼佬都以为是真的啊！我怎么看封面都觉得是5个清朝小太监！

-----------------------------
西方人对中国人的神秘想象么~哈哈哈~

-----------------------------
很葫芦娃......

-----------------------------
Brilliant illustrations.

-----------------------------
4.5

-----------------------------
尊龙的声音...如同天仙下凡一样啊...

-----------------------------
哈哈 好有趣的故事



-----------------------------
看六尺之下送David口中得知的哈哈哈哈

-----------------------------
无厘头风格

-----------------------------
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书评

十兄弟的英文版。放在现在来看，这本童话书呈现的中国人形象十分过时。 The
retelling version of TEN BROTHERS folktale. It is written in 1938. The story itself is fine.
However, the figures of Chinese projected by the book is pretty outdated and
stereotyped at p...  
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